
Jaarverslag 2022 van de Evenementen Commissie Weg 
 
Samenstelling van de commissie en taakverdeling, en de personele wijzigingen gedurende het afgelopen 
jaar. 
 
Aanvang 2022 was de samenstelling van de commissie: Toon de Vries, John Brinker (voorzitter), Bauke 
Seldentuis (secretaris), Martijn Nijenhuis. Op 9 febr is Gerard Jager ECW lid geworden. Piet Rabbeljee 
verzorgt PR voor ECW en GA.       
 
Korte beschrijving van de algemene doelstellingen van de commissie. 
Deze zijn niet anders dan voorgaande jaren. 
• De organisatie van eigen en GA/Golazo evenementen 
• Intensief zoeken van coördinatoren en 2e coördinatoren voor beide types evenementen 
• De loopgroepen van GA bewegen om een evenement (qua vrijwilligersbezetting) te adopteren 
• Direct, via de TCW en via de wegtrainers de wegatleten motiveren om als vrijwilliger op te treden bij 

beide types evenementen  
• Direct, via de TCB en via de baantrainers de baanatleten motiveren om als vrijwilliger op te treden bij 

beide types evenementen  
 
Beschrijving van de gang van zaken gedurende het afgelopen jaar: De activiteiten die zijn ontplooid en de 
onderwerpen die op de agenda stonden van de commissie. 

2022 was voor de ECW weer een “normaal” jaar, afgezien van de eerste paar maanden waarin de Covid 19 
problematiek nog niet helemaal was opgelost.   
 
We beschrijven per ECW-vergadering de meest relevante zaken. 
 
Op 12 januari werd online (Corona) vergaderd met Johan Meyer en Henk vd Meer (beide Golazo) als 
gasten. We hebben het programma 2022 besproken. Belangrijke punten: Ladies Run in juni gaat niet door. 
In 2023 komt een stadsloop (Dwars door Groningen) hiervoor in de plaats. De Plantsoenloop in november 
krijgt een andere opzet. Start en finish worden verplaatst en het parcours wordt aangepast.  Na afloop van 
het gesprek met Golazo heeft de ECW verder vergaderd en heeft besloten dat de SPL van 16 januari nier 
doorgaat (Corona). We spraken de vrijwilligersproblemen bij de Nacht an Groningen op 12 maart. De GA 
coordinator Gerard Koops krijgt ondersteuning van de ECW (Toon de Vries). Het gebruikt van Strava voor 
de loopgroepen blijkt een succes, maar het gezamenlijk gaan naar “Apeldoorn” niet: geen belangstelling en 
gaat dus niet door.    
 
Tijdens de ECW-vergadering van 9 februari verwelkomden we Gerard Jager als ECW lid. Zijn achtergrond is 
de Loopgroep Roden en heeft veel ervaring met de organisatie van lopen. w.o. de Run van Roden. We 
stelden vast dat het directe contact met het bestuur door het aftreden van Bauke Seldentuis als 
bestuurslid GA niet meer aanwezig is. Het bestuur komt binnenkort met een oplossing. De R2R start is een 
succes, maar de trainingsloods is nog steeds ellende…. 
 
Bij de vergadering van 6 april was Lianne Wenker aanwezig. Zij is bestuurslid van GA en heeft de ECW in 
haar portefeuille. Zij zal niet elke ECW-vergadering aanwezig zijn maar is voor de ECW altijd 
aanspreekbaar. De vrijwilligersavond voor de vrijwilligers van de GA lopen vindt plaats bij Mennoos 
Kookerij. Een Pub Quiz is mogelijk gemaakt door een extra ondersteuning van de “ML Schiermonnikoog”.  
Ter sprake kwam de wens samenwerking tussen de loopgroepen Groningen en Roden te bevorderen.  
 
Op 11 mei werd duidelijk dat de Run van Roden niet doorgaat. De organisatie commissie voelde te weinig 
ondersteuning. Er waren wel voldoende vrijwilligers voor de dag zelf. We bespraken de verhouding tussen 
“Loopgroepen Groningen” en “Loopgroep Roden”. Loopgroep Roden voelt een binding met Groningen. 
Ook niet met “Baan Roden”. Nadenken hoe we daar verbetering in kunnen brengen.  
We spreken af dat we in september een BBQ organiseren voor loopgroep leden.  Te overwegen is om ook 
de Loogroep Roden uit te nodigen! 



Overigens hebben we zorgen over de trainers in Groningen: Loopgroep trainers worden ouder, deels 
haken ze af. Actie TCW! 
SPL: Ada wil de verantwoordelijkheid voor de SPL delen. Martijn biedt zich aan.  
 
Op 10 augustus stellen we vast dat dat de samen met Vitalis georganiseerde clubkampioenschappen weg 
weliswaar leuk waren, maar de deelname van GA heel gering was. Afspraak: In 2023 beter communiceren. 
We hebben vastgesteld dat de BB loop 2022 wel eens de laatste GA BB loop zou kunnen zijn geweest. 
Bauke en Bart haken af en opvolging is niet te vinden. Gerard Jager is 2e coordinator bij de 4 mijl., een 
positieve ontwikkeling!  De nieuwe opzet van de Plantsoenloop ziet er goed uit. Ons twijfel slaat om naar 
een voorzichtig optimisme! Er zijn mogelijk wat meer vrijwilligers, maar zeker meer verkeersregelaars 
nodig.  
De trainingsloods problematiek blijft een punt van (hopeloze) aandacht. Het bestuur vraagt om een ECW 
materialen lijst en is ook bezig met de problematiek rondom de TL. Dit wachten we even af.   
 
Op 21 september horen we dat het werven van vrijwilligers voor de 4 mijl goed verloopt en dat de 
loopgroep Roden de waterpost verzorgd. Dat is mooi! Alex, Gerard en Geert (alle drie van Loopgroep 
Roden) gaan proberen de Loopgroep Roden meer bij GA te betrekken.  
 
Op 19 oktober bespreken we de ernstige zorgen over de beschikbaarheid van vrijwilligers vooral 
vrijwilligers die een leidinggevende functie hebben. Het is duidelijk dat niet alleen wij, maar ook het 
bestuur de urgentie hiervan inzien. Opgemerkt wordt dat het visie document (beleidsplan) dat in 
bewerking is hier aan aandacht aan besteed.  
 
De laatste vergadering van de ECW in 2022 wordt m.n. besteed aan de begroting van 2023. De BB loop van 
2022 laat een tekort zijn van €1500. Dit een enorme teleurstelling. De voorgaande jaren gaven een 
duidelijk positief resultaat. Het is nog duidelijk of de BB loop in 2023 doorgaat. De Ladies Run wordt 
vervangen door de Stadsloop. Onduidelijk is wat de consequenties zijn voor de post inkomsten 
wedstrijden. Het bestuur zal het contract 2023met Golazo moeten op- en vaststellen.   
Martini Marathon en 10km baan zijn formeel ECB-wedstrijden, maar worden niet door de ECB 
georganiseerd. De organisatie is in handen van een apart enthousiast groepje. Te overwegen valt om dit 
onder de ECW-vlag te brengen. Hier zal in 2023 aandacht aan moeten worden geschonken, zoals ook 
gesproken moet worden over de status van vrijwilligers in Groningen en Roden. Dit in het kader van het 
ontwikkelen van nieuw vrijwilligers beleid (Visie document/ beleidsplan).   
In overleg bestuur GA/team 4 mijl is gesuggereerd de trainingsloods problematiek aan te pakken met 
behulp van enkele trainers. Het initiatief ligt bij het bestuur.  
Vitalis krijgt een eigen loods voor hun materiaal.  
 
Op 16 december hebben de leden van de ECW op kosten van het bestuur Ugly Duck bezocht. Dank 
daarvoor! 
 
Opsomming van de activiteiten in 2022. 
 
   

Datum Activiteiten 2022 Coördinatie   

8 jan-22 1e Road2Rotterdam trainingsloop 20 km Sonja/Herre   
16 jan-22 3e 30e Stadsparkloop   --  niet doorgegaan (Corona) Ada   
29 jan-22 2e Road2Rotterdam trainingsloop 25 km Sonja/Herre   
19 febr-22 3e RoadtoRotterdam 30km Sonja/Herre   

20 febr-22 6e Mensinge marathon  *** Alex   
20 feb-22 4e 30e Stadsparkloop – niet doorgegaan ivm storm Ada   
12 mrt-22 19e Nacht van Groningen Gerard/vacature/Golazo   
19 mrt-22 4e Road2Rotterdam trainingsloop 30/35 km Sonja/Herre   



26 mrt-22 19e Monnikenloop Theo/John   
1 Apr-22 Vrijwilligersavond ECW   
22 mei-22 12e Ladies Run Toon/Golazo   
26 jun-22  37e Run van Roden***… niet doorgegaan    
28 aug-22 16e Bommen Berend Loop Bert/Bauke/Marjolein    
25 sep-22 4e Martinimarathon op de atletiekbaan Alex/Bert/Bauke    

08 okt-22 11e 4M4Y Francien/Antje/Golazo 
   
  

09 okt-22 35e 4Mijl van Groningen Sonja/Golazo   

5 nov-22 64e Plantsoenloop Martijn/vacature/Golazo 
  
 

20 nov-22 1e 31e Stadsparkloop Ada/Martijn  

18 dec-22 2e 31e Stadsparkloop Ada/Martijn  
 
 
Opsomming en beschrijving van de specifieke doelen die de commissie had gesteld voor het afgelopen 
jaar, en een beschrijving van hoe en in welke mate deze doelen zijn gerealiseerd. 
  
Naast de beschrijving van algemene doelstellingen heeft de ECW een aantal nevendoelstellingen 
geformuleerd. 

Cumulatie van functies en taken trachten te vermijden  
- Gedeeltelijk gerealiseerd  

Instroom van nieuwe vrijwilligers bevorderen, stimuleren.  
- Deels gerealiseerd maar onvoldoende 

Minimaal 1x per jaar coördinatoren overleg.  
- Niet gerealiseerd 

Minimaal 1x per jaar een feestelijke vrijwilligers bijeenkomst  
- Gerealiseerd 

Streven: ECW/TCW, b.v. 1x per 3 mnd een gezamenlijk overleg.   
- Niet gerealiseerd  

Bestuur/ECW, minimaal 1x per jaar als voorbereiding van de ALV (initiatief ligt bij bestuur).    
- Niet gerealiseerd 

 ECW lid benoemen met LoopGroep Roden als achtergrond 
- Gerealiseerd 

 
Opsomming van de redenen bij het niet realiseren van doelen en aangeven of de niet gerealiseerde doelen 
doorschuiven naar een volgend jaar. 
  
Cumulatie van functies en taken trachten te vermijden  

- Taken moeten worden vervuld, dus zittende bestuurders pakken het op. Dat is niet goed 
en is ook een valkuil. Taken beter spreiden.  

Instroom van nieuwe vrijwilligers bevorderen, stimuleren.  
- Het is lastig om mensen in beweging te krijgen als het gaat om werven van vrijwilligers. 

De ECW doet zijn best.  
Minimaal 1x per jaar coördinatoren overleg.  

- Niet gerealiseerd. Reden: onbekend 
Minimaal 1x per jaar een feestelijke vrijwilligers bijeenkomst  

- gerealiseerd.  
Streven: ECW/TCW, b.v. 1x per 3 mnd een gezamenlijk overleg.   

- Informeel overleg is er wel. Structureel niet.  



Bestuur/ECW: minimaal 1x per jaar als voorbereiding van de ALV (initiatief ligt bij bestuur).    
- Niet gerealiseerd. De vraag is of het nodig is.  

 ECW lid benoemen met Loop Groep Roden als achtergrond 
- gerealiseerd.  

 
Beschrijving van een eventuele samenwerking met andere commissies of personen en aangeven hoe die 
samenwerking is verlopen. 
 Samenwerking mate Golazo is prima.   
De samenwerking met partners Schiermonnikoog (Monnikenloop)en Golazo R’dam (R2R trainingslopen) 
lopen is in 2022 beperkt gebleven tot overleg.  
 
Een korte vooruitblik naar het komende jaar. 
We gaan gewoon door op dezelfde voet, waarbij we de taken binnen de ECW beter willen spreiden.  
    
Vergelijking tussen de financiële begroting en de werkelijke uitgaven in het afgelopen jaar. 
Conform, wel dat we enkele zaken begroot hebben (veranderingen training loods e.d.) maar niet 
uitgevoerd.  
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